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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2022/23:637 Förslag på nya plastskatter 

Det var med stor glädje som många tog del av nyheten om att plastpåseskatten 
snart kan vara ett minne blott. Glädjen dog dock snart när Romina 
Pourmokhtari kommunicerade att det endast skulle ske en remittering av 
plastpåseskatten. 

Var Sverigedemokraterna står är dock tydligt. Plastpåseskatten har varit en 
ineffektiv och kontraproduktiv symbolskatt från början till slut och måste tas 
bort. Den frågan får vi dock återkomma till, men nya orosmoln har dykt upp 
som jag avser att beröra här. 

Förra regeringen gav Naturvårdsverket ett uppdrag rörande ”rätt plast på rätt 
plats”. I närtid samlades Naturvårdsverket sakkunniga inom skatt, näringsliv 
och återvinning för att bland annat diskutera hur en ny miljöskatt kan driva 
konsumenterna mot en mer cirkulär ekonomi och hållbar plastanvändning. 
Farhågan är nu att det ska föreslås en skatt på plastförpackningar, vilket 
definitivt inte skulle främja omställningen. 

Det rimliga vore att avbryta Naturvårdsverkets uppdrag och därigenom sätta 
stopp för ytterligare förslag på symbolpolitiska skatter rörande plast. 

Mot denna bakgrund önskar jag fråga statsrådet följande:

 

Avser statsrådet och regeringen att vidta några åtgärder för att avbryta det ovan 
berörda uppdraget till Naturvårdsverket? 

………………………………………

Tobias Andersson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-05-08
Besvaras senast
2023-05-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


